



مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي CENTRAL BANK OF THE U.A.E.

بيان صحفي Press Release

Date: Wednesday, 5 March 2014

التاريخ: الأربعاء، 5 مارس 2014

Central Bank of the UAE announced that it has received H.E. Dr. Choongsoo Kim - (Central Bank of South Korea) on Wednesday 5 March 2014 at Central Bank's Head Office in Abu Dhabi, who is currently visiting the UAE to participate in NBAD's Global Financial Markets Forum.

أعلن مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي أنه استقبل معالي د. شونجسو كيم - محافظ بنك كوريا (المصرف المركزي لكوريا الجنوبية) وذلك يوم الأربعاء الموافق 5 مارس 2014 بمقره الرئيسي في أبوظبي، والذي يزور الدولة حالياً للمشاركة في منتدى بنك أبوظبي الوطني للأسواق المالية العالمية.

H.E. Sultan Bin Nasser Al Suwaidi - Governor of Central Bank of the UAE received H.E. Dr. Choongsoo Kim - Governor of Bank of Korea, along with Central Bank's senior staff.

وقد كان في استقبال معالي د. شونجسو كيم - محافظ بنك كوريا معالي سلطان بن ناصر السويدي - محافظ المصرف المركزي وبعض كبار موظفي المصرف المركزي.

It is worth mentioning that Central Bank of the UAE and the Bank of Korea had signed a Memorandum of Understanding (MOU) on Monday 3 June 2013 in Seoul, aimed at co-operation, exchange of information and expertise / training.

وجدير بالذكر أن مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي وبنك كوريا قد وقعا مذكرة تفاهم يوم الاثنين الموافق 3 يونيو 2013 في سيؤول، من أجل التعاون وتبادل المعلومات والخبرات أو التدريب.

On the margins of the meeting, the Governor of Bank of Korea accompanied by the Governor of Central Bank visited Central Bank's Museum which includes part of the Central Bank's collections of currency notes, currency coins, commutative coins, gifts, samples of issues of UAE currency notes / coins and currencies of other countries, in addition to cash counting and sorting machines that were used by the Central Bank in the past.

وعلى هامش اللقاء، قام محافظ بنك كوريا يرافقه محافظ المصرف المركزي، بزيارة متحف المصرف المركزي للنقود والعملات الذي يضم بعضاً من مقتنيات المصرف المركزي من العملات الورقية والعملات النقدية والمسكوكات التذكارية والإهداءات ونماذج من إصدارات العملة الورقية للدولة والدول الأخرى، بالإضافة إلى آلات عد وفرز النقد القديمة التي استخدمها المصرف المركزي في الماضي.